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ndy Miasta widwin z dnriQ 	 

Sprawozdanie z pracy Komisji Bezpieczeństwa, Praworządności, 
Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska za II półrocze 2023 r. 

Zgodnie z zatwierdzonym planem pracy na 2023 rok Komisja obradowała w 
następujących terminach: 

• 17 sierpnia Komisja opiniowała wniosek Wspólnoty Mieszkaniowej przy 
ulicy Niedziałkowskiego 4a, 4b w sprawie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego m. Świdwin. Wniosek mieszkańca 
Świdwina w sprawie podjęcia działań  w celu poprawienia sytuacji wodnej 
jeziora Bukowiec i jeziora Wilczkowo. Wniosek w sprawie nadania tytułu 
„Zasłużony dla miasta Świdwin". 
Komisja przyjęła informację  ZUK sp. z o. o. w Świdwinie w sprawie 
harmonogramu wywozu odpadów komunalnych dla nieruchomości 
zamieszkałych zmniejszającego częstotliwość  wywozu odpadów zmieszanych 
do dwóch razy w miesiącu. 

• 20 września Komisja przyjęła informację  Wydziału Gospodarki 
Mieszkaniowej w Świdwinie dotyczącej potrzeb lokalowych w zakresie 
mieszkań  stanowiących zasób mieszkaniowy miasta Świdwiii oraz ich 
remontów i inwestycji na II półrocze 2023 r. 
Komisja przyjęła informację  prezesa ZUK sp. z o. O. w Świdwinie o stanie 
finansowym spółki w okresie od stycznia do lipca 2023 r. 
Ponadto Komisja rozpatrywała pisma i wnioski: 
a) skarga mieszkańca do Burmistrza Miasta dotycząca przejścia dla pieszych 

przy ul. Cmentarnej na wysokości bramy wjazdowej na prywatną  posesję, 
b) wniosek Starostwa Powiatu Świdwińskiego w sprawie objęcia części ulicy 

Katowickiej w mieście Świdwin kategorią  drogi gminnej, 
c) informacja WOPR RP o zagrożeniach dla osób przebywających na 

obszarach wodnych. 

Komisja wypracowała także wnioski dotyczące projektu budżetu na 2024 rok. 

• 13 listopada Komisja przyjęła informacje dotyczące przygotowania dróg i 
ciągów pieszych w okresie zimowym. Wielkości poniesionych kosztów z 
utrzymaniem dróg i ciągów pieszych w okresie zimowym 2022/2023 oraz 
wykorzystaniu planowanych środków w budżecie miasta na powyższe 



zadania (rozdz. 60016). Informacji udzielił  kierownik Wydz. Gos. 
Komunalnej i Ochrony Środowiska. 
Komisja wypracowała stanowiska i wystąpiła z wnioskiem do Burmistrza 
Miasta o zmianę  projektu stałej organizacji ruchu na ulicach: 
• Nad Regą  na odcinku od ulicy Słowiańskiej do ulicy Batalionów 

Chłopskich oznaczyć  znakiem D-40 „Strefa zamieszkania". 
• Łącznej ograniczyć  prędkość  poprzez zainstalowanie zwalniacza 
(wybrzuszenie jezdni) z wymalowaniem na nim przejścia dla pieszych. 

• Zainstalowanie barierek koło sklepu spożywczego. Przedsięwzięcie to ma 
na celu poprawę  bezpieczeństwa w ruchu drogowym wśród kierujących i 
pieszych w tym rejonie. 

4 grudnia Komisja po przeanalizowaniu projektu budżetu miasta na 2024 rok 
zaopiniowała projekt pozytywnie. 
Wypracowała plan pracy Komisji na 2024 rok i opiniowała wnioski: 
- o nadanie tytułu „Zasłużony dla miasta Świdwin" 
- o nadanie imienia „Michała Mindy" „deptaka koło „Agromy". 
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